
استان فارس 
کازرون
فرماندار کازرون:

زلزله بالاده کازرون خسارتی نداشت
فرماندار کازرون گفت: پس از ارزیابی منطقه زلزله زده هیچ مورد خاصی 

از خسارت گزارش نشد.
زلزله  به  اشاره  با  علوی  کمال  سید  کشاورز:  داود  خبری/  سرویس 
با  زلزله  پس ازاین  داشت:  اظهار  کازرون  شهرستان  بالاده  ریشتری   4.7
بالاده  به کانون زلزله در دردانه و  ارزیاب  تیم  هماهنگی هلال احمر دو 
اعزام و پس از ارزیابی هر دو منطقه هیچ مورد خاصی از خسارت گزارش 

نشد.
دردانه  روستای  ساختمان های  مقاوم سازی  اینکه  بابیان  کازرون  فرماندار 
در سال های گذشته صورت گرفته است گفت: در بررسی های تکمیلی و 
اطلاعات دو گروه ارزیاب، مورد خاصی از تخریب و مصدومیت نداشتیم.
وی افزود: با توجه به زلزله های اخیر که در کشور شاهدیم و کازرون نیز 
روی گسل زلزله قرار دارد توصیه می شود در بحث زلزله روی مقاوم سازی 
کار و اگر امکان مقاوم سازی و نوسازی وجود ندارد می توانند در بحث 

ایمنی ساختمانی دقت نظر داشته باشند.
علوی بابیان اینکه مدیریت بحران در آموزش های لازم از طریق مدارس 
هلال احمر و غیره کارهای خوبی انجام داده است افزود: این آموزش ها در 
قالب نحوه پناه گیری، تعیین محل امن، برچسب بر روی شیشه ها بزرگ 

و دیگر موارد کارشده است. 
فرماندار کازرون گفت: از فضای مجازی به عنوان فرصت مناسب برای 

آموزش های لازم در قالب کلیپ آموزش نیز خوب استفاده شده است.
علوی با اشاره به روستای مهرنجان بخش مرکزی کازرون که بر روی 
گسل قرار دارد افزود: جابه جایی این روستا را در دستور کار قراردادیم 
مکان  تعیین  گفت:  ادامه  در  وی  است.  تشکیل شده  ارزیابی  تیم های  و 
و  نهایی  جابجایی  کار  و  مصوب  به زودی  و  نهایی  شهرنجان  روستای 

ساخت وسازهای مقاوم شروع می شود که زلزله آن ها را تهدید نکند.
پرداخت  مخابرات  برای  که  تسهیلاتی  به  اشاره  با  کازرون  فرماندار 
می شود گفت: مردم می توانند از این تسهیلات استفاده و برای مقاوم سازی 

ساختمان استفاده کنند.
شهردار کازرون در همایش

»بلایای طبیعی، چالش ها و راهکارهای مدیریتی« تأکید کرد؛
توجه به بافت فرسوده شهری در جهت 

کاهش خسارت های بلایای طبیعی

کاهش  راهکارهای  مهم ترین  از  یکی  است  معتقد  کازرون  شهردار 
خسارت های بلایای طبیعی، توجه به احیا و نوسازی بافت فرسوده شهری 

است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی شهرداری کازرون، علی باقری در همایش »بلایای طبیعی، 
چالش ها و راهکارهای مدیریتی« اظهار کرد: همه می دانیم کشور ما ازنظر 
اقلیمی، کشوری حادثه خیز است، از طرفی در بسیار مواقع حوادث ثانویه ای 
که در پی بلایای طبیعی حادث می شود، خسارات به مراتب بیشتری به بار 

می آورد؛ لذا باید به مقوله پیشگیری توجهی دوچندان داشت.
شهردار کازرون موضوع لزوم احیا و نوسازی بافت فرسوده را به عنوان 
در  که  افرادی  کرد:  اذعان  و  قرارداد  تأکید  مورد  مهم  ضرورت  یک 
بافت فرسوده زندگی می کنند علاقه مند به تجدید بنا هستند، اما غالباً از 
قشر  این  از  دولتمردان  حمایت  او  نیستند.  برخوردار  مناسبی  مالی  توان 
را به عنوان بهترین راهکار در این زمینه دانست و گفت: ارائه تسهیلات 
مناسب امری است که از سوی شهرداری و شورای شهر در قالب تخفیف 
با  بتوانیم  امیدواریم  و  شده  پیگیری  پروانه  صدور  عوارض  کاهش  و 

همکاری بنیادمسکن شهرستان در این زمینه اقدامات مؤثری انجام دهیم.
وی بابیان اینکه مالکان بافت فرسوده به طورجدی درخطر هستند، هشدار 
را  مشکل  این  نداده،  رخ  اتفاقی  تا  باید  بنابراین  داریم،  وقت  الان  داد: 

مدیریت کنیم.
ساخت وسازهای بدون مجوز در محدوده حریم شهری می تواند تبعات 

اسفناکی در آینده داشته باشد
علی باقری در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به افرادی که بدون 
طی تشریفات قانونی در محدوده حریم شهر اقدام به ساخت وساز غیرمجاز 
می کنند، تصریح کرد: متأسفانه به دلیل فراهم نبودن امکانات و اختیارات 
و  می شود  ارجاع   100 ماده  کمیسیون  به  پرونده  موارد  این  در  قضایی، 

درنهایت کار با اخذ جریمه به اتمام می رسد.
وی با انتقاد از وجود خلأ قانونی در این زمینه، گفت: این ساخت وسازها 
و  کیفیت  اساساً  چراکه  باشد،  داشته  اسفناکی  تبعات  می تواند  آینده  در 

ایمنی این گونه ساختمان ها بسیار پایین است.
شهردار کازرون ابراز امیدواری کرد با رفع این خلأ قانونی و همکاری 
عمل  خود  اصلی  رسالت  به  بتواند  شهرداری  مجموعه  ذی صلاح،  مراجع 

کرده و ازاین گونه ساخت وسازها جلوگیری کند.
لزوم تقویت تجهیزات و امکانات سخت افزاری

باقری در پایان سخنان خود لزوم تقویت امکانات و تجهیزات را یادآور 
شد و افزود: تنها در این صورت است که می توان در زمان بروز حادثه، 

خدمات تخصصی را به نحو مطلوب به شهروندان ارائه کرد.
در بحث پیشگیری همه مسئولند

رئیس شورای اسلامی شهر کازرون نیز در سخنان خود مسئولیت خطیر 
افزود:  ادارات، دستگاه ها و ارگان ها دانست و  پیشگیری را متوجه همه 
به جای هزینه در زمان بروز حادثه، باید برای پیشگیری هزینه کنیم چراکه 

این امر، هم به صرفه اقتصادی و هم عقلانی است. به گفته او، اگر واقعاً 
برای پیشگیری هزینه شده بود و سازمان های متولی امر مدیریت بحران 

این مسئله را مجدانه پیگیری کرده بودند، وضعیت به شکل کنونی نبود.
ممکن  شهروندان  آگاه سازی  با  ایمن،  شهری  داشتن  سمت  به  حرکت 

می شود
مدیرعامل سازمان آتش نشانی کازرون نیز به عنوان مدرس و سخنران دوره 
حرکت به سمت داشتن شهری ایمن را در گروه آگاه سازی شهروندان 
با داشتن  افزود: سازمان آتش نشانی  و آموزش شهروندی عنوان کرد و 
این اعتقاد و ترسیم یک نقشه راه، آموزش شهروندان و مدیران شهری را 

به عنوان یکی از اهداف اساسی خود در نظر گرفته و دنبال کرده است.
سمینارهای  برگزاری  اساس  این  بر  کرد:  خاطرنشان  صادق زاده  مهدی 
تخصصی و عمومی و همچنین جذب و آموزش آتش نشانان داوطلب در 
منسجم درحال  و  منظم  به طور  درحال حاضر  و  قرار گرفت  دستور کار 

اجراست. 
وی اجرای مانورهای مشترک با ارگان ها، ادارات، سازمان ها و نهادهای 
نظامی و انتظامی را به عنوان یکی از اصول مؤثر دیگر در زمینه ارتقای 
برشمرد و گفت:  ایمن  داشتن شهری  تحقق  بحران و  زمان  آمادگی در 
در این زمینه هم بارها اعلام کرده ایم سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 

شهرداری کازرون آماده اجرای مانورهای مشترک بوده و خواهد بود.
همکاری  با  مدیریتی«  راهکارهای  و  چالش ها  طبیعی،  »بلایای  همایش 
ایمنی شهرداری کازرون در  شهرداری و سازمان آتش نشانی و خدمات 

سالن آمفی تئاتر شهرداری برگزار شد.
دولتی،  ارگان های  و  ادارات  روسای  قابل توجه  استقبال  با  همایش  این 

نظامی و خدماتی، دانشجویان و سایر شهروندان علاقه مند همراه بود.

لارستان
فرماندار ویژه لارستان:

روابط عمومی ها دقت و سرعت عمل را 
سرلوحه کار خود قرار دهند

روابط عمومی ها ابتکار عمل را از دست ندهند

فرماندار ویژه لارستان تأکید کرد: روابط عمومی ها دقت و سرعت عمل 
را سرلوحه کار خود قرار دهند.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان؛ 
جلیل حسنی در جمع مسئولین روابط عمومی ادارات شهرستان در سخنانی 
اساس  بر  باشد و  به روز  اقداماتشان  بایستی  اینکه روابط عمومی ها  بابیان 
و  علم  پیشرفت  و  جوامع  توسعه  روند  گفت:  کنند،  حرکت  روز  علم 
فنّاوری تأثیری به سزایی بر جامعه ما داشته است و در این راستا بیشترین 
تأثیرات را در راستای ارتباطات ناشی از پیشرفت علم و فنّاوری متوجه 
روابط عمومی هاست، لذا روابط عمومی ها می بایست متناسب با پیشرفت و 

فناوری، خودشان را به روز کنند.
وی ادامه داد: اگر ما نتوانیم در راستای استفاده از فناوری و علم و فن آوری، 
افتاد، چراکه روابط  روابط عمومی ها را به روز کنیم، یقیناً عقب خواهیم 
عمومی ها پل ارتباطی بین بدنه حاکمیتی جامعه و توده مردم هستند که 
هم حدود انتظارات مردم را به مسئولین منتقل می کنند و هم زبان گویای 
عملکرد مجریان و متولیان امور در دستگاه های اجرایی و حاکمیتی هستند.
فرماندار ویژه لارستان تصریح کرد: روابط عمومی ها اگر تقویت نشوند 
اخبار و گزارشات و آن شرح  و  ارائه عملکرد  در  اگر سرعت عمل  و 
نداشته  عمل  سرعت  کنار  در  هم  عمل  دقت  اگر  و  دارند  که  وظیفه ای 
باشند، یقیناً بسیاری از ناهنجاری های اداری، اجتماعی و حاکمیتی و غیره 
به وجود می آید. حسنی گفت: ما در عرصه ارتباطات اجتماعی می بینیم 
که در بعضی مواقع شایعاتی در سطح جامعه رواج پیدا می کند که معطوف 
به عملکرد یک دستگاه یا مدیر است، به دلیل اینکه روابط عمومی آن 
اداره خیلی سرعت عمل نداشته و این موضوع را منعکس نکرده است و 
در این صورت آن خبر به وسیله رسانه های غیررسمی یا زبان های گویای 
غیررسمی که در سیستم دارند کار می شود و یک شایعه ای را در جامعه 
گسترش می دهند و به دلیل تنوع رسانه هایی که در سطح جامعه داریم، 
ممکن است که این شایعه در سطح کشور هم گسترش پیدا کند و در ادامه 
بسیاری از ناهنجاری های اداری، اجتماعی، سیاسی، اقتصادی در همه ابعاد 
آن در جامعه ایجاد می شود و به نوعی ناامنی روحی و روانی را در جامعه 
دستگاه ها  عمومی  روابط  اگر  موقعی  چنین  در  بنابراین  می کنند؛  ایجاد 
به موقع اصل خبر را منعکس نکنند و یا سرعت عمل و دقت عمل همراه 
ایجاد می گردد و وقتی  منطقه  باشند، شایعاتی در سطح  نداشته  و همگام 
کار  شایعه  آن  جمع کردن  دیگر  شد  جامعه ای  یک  وارد  شایعه ای  یک 
دشواری است، لذا روابط عمومی ها بر اساس شرح وظایف و تجربیاتی که 
دارند سرعت عمل به خرج دهند و سعی کنند امنیت جامعه و یا واقعیت 

عملکردها و کارها را در سریع ترین زمان ممکن منعکس دهند.
روابط  توسط  خبر  اصل  اگر  اینکه  بر  تأکید  با  فارس  استاندار  معاون 
جریان های  آن وقت  یابد،  انتشار  ممکن  زمان  سریع ترین  در  عمومی ها 
افزود: روابط عمومی ها  باشند،  سیاسی نمی توانند در آن خبر نفوذ داشته 
ابتکار عمل را از دستشان خارج کنند، بلکه روابط  نگذارند که دیگران 
اشرافیت  است،  بخشی  آگاهی  که  خودشان  وظیفه  به  بایستی  عمومی ها 
کامل داشته باشند و به آن خوب عمل کنند که ا گر این مهم اتفاق نیفتد، 
ابتکار عمل از دست خارج خواهد شد و در اختیار جریان های سیاسی و 
جریان هایی که همیشه در رقابت هستند برای عظیم جلوه دادن مواردی که 
به نفع خودشان و تضعیف و یا کم رنگ کردن موضوعاتی که به ضررشان 

است، قرار خواهد گرفت.
وی در پایان سخنانش خطاب به مسئولین روابط عمومی ها اظهار داشت: 
سیاست ها، فعالیت ها و خدمات نظام و دولت را به مردم ارائه دهید و تا 
سازمان،  مدیریت  همکاری  با  را  برنامه ها  و  جلسات  می توانید  که  آنجا 
کارآمد و از جلسات و برنامه های تشریفاتی خودداری کنید و جلسات را 

به سمت کارآمد شدن، عملیاتی شدن و اجرایی کردن بکشانید.

خرامه
رئیس شورای آموزش و پرورش خرامه:

اصل تعالی همه انسان ها و جامعه انسانی
از سواد است

 
رئیس شورای آموزش و پرورش خرامه گفت: اصل تعالی همه انسان ها 
آموزش وپرورش  شورای  و  می گیرد  سرچشمه  سواد  از  انسانی  جامعه  و 
باید با فرهنگ سازی در زمینه تعلیم و تربیت، جامعه را به سمت رشد و 

تعالی سوق دهد.
شهرستان  فرمانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
خرامه، جلسه شورای آموزش وپرورش به ریاست علیرضا قائدی سرپرست 
اعضای  و  امام جمعه  محمد صباحی  با حضور حجت الاسلام  و  فرمانداری 

برگزار شد. 
قائدی ضمن تبریک میلاد امام حسن عسکری)ع( و با اشاره به مقوله تعلیم 
و تربیت اظهار داشت: اصل تعالی همه انسان ها و جامعه انسانی از سواد 
در  فرهنگ سازی  با  باید  آموزش وپرورش  شورای  و  می گیرد  سرچشمه 

زمینه تعلیم و تربیت، جامعه را به سمت رشد و تعالی سوق دهد.
مقام عالی دولت تدبیر و امید در شهرستان خرامه با اشاره به اینکه اولویت 
اصلی و اساسی خانواده ها از آموزش وپرورش باید مطالبه گری باشد، تأکید 
کرد: نگاه خیلی از خانواده ها به آموزش وپرورش باید تغییر کند و برای 
اجرای سند تحول بنیادین در آموزش وپرورش مطالبه گر و تحول خواه بود 

تا بر این اساس شاهد تغییر و تحول در آموزش وپرورش باشیم.
به  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام  در  خدمت  کرد:  خاطرنشان  قائدی 
خصوص در آموزش وپرورش که با تعلیم و تربیت مردم در ارتباط است، 
یک نعمت الهی است و همه مسئولین باید با عشق و علاقه در راستای 

خدمت به مردم گام بردارند.  
نباید  صرفاً  آموزش وپرورش  شورای  جلسات  کرد:  عنوان  ادامه  در  وی 
منحصر به تشکیل جلسه و مصوبه باشد، بلکه با تشکیل جلسات این شورا 
آموزش  در  بنیادین  تحول  و  تغییر  شاهد جهش،  نزدیک  آینده  در  باید 
شهرستان باشیم. در پایان دبیر جلسه شورای آموزش وپرورش ضمن ارائه 
گزارش از اقدامات و فعالیت های صورت گرفته در راستای امر آموزش و 
نهضت سوادآموزی، خواستار تعامل سازنده دستگاه های اجرایی در راستای 

پیشبرد اهداف آموزش وپرورش شهرستان شد.

خرمبید
واگذاری کاروانسرای قاجاری ده بید به 

بخش خصوصی

کاروانسرای  گفت:  بید  خرم  شهرستان  فرهنگی  میراث  اداره  سرپرست 
قاجاری ده بید )صفاشهر( واقع در شهرستان خرم بید استان فارس توسط 

مزایده به سرمایه گذار بخش خصوصی واگذار شد.
فرهنگی،  میراث  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
صنایع دستی و گردشگری استان فارس، محسن طیبی بابیان خبر فوق اظهار 
کرد: این کاروانسرا باهدف مرمت، احیای و بازگشایی به عنوان مجموعه 
اقامتی-گردشگری به مدت 5 سال تحویل به سرمایه گذار بخش خصوصی 
شد. وی افزود: بنای مذکور توسط سرمایه گذار به مدت 1 سال با پیش بینی 
هزینه 20 میلیارد ریال مرمت خواهد شد که پس از تغییر کاربری و ایجاد 
نفر به صورت  تا 50  برای 40  اشتغال  اقامتی-گردشگری، زمینه  مجموعه 
مستقیم فراهم می شود. سرپرست اداره میراث فرهنگی شهرستان خرم بید 
افزود: بناهای تاریخی باهدف حفاظت، احیا ایجاد کاربری متناسب با بنا، 
در قالب قراردادهای بلندمدت به بهره برداران واگذار می شود. گفتنی است، 
کاروانسرای دهبید از آثار ارزشمند تاریخی متعلق به اواخر دوره قاجار 
در فارس است که با استفاده از مصالح سنگ و آجر ساخته شده است. این 
کاروانسرا در مالکیت اداره کل اوقاف و امور خیریه استان فارس قرار 
دارد و حجره های بیرونی کاروانسرا کاربری تجاری دارد. بنای مذکور با 
توجه به موقعیت خاص خود و سالم بودن ساختار قابلیت تغییر کاربری به 
مجموعه گردشگری را دارد. کاروانسرای تاریخی دهبید در دی ماه سال 

1380 به شماره 4540 در فهرست آثار ملی به ثبت رسیده است.

استان هرمزگان 
کلنگ موزه مردم شناسی جناح 

بر زمین زده شد
استاندار  همتی  حضور  با  جناح  مردم شناسی  موزه  کلنگ زنی  مراسم 

هرمزگان و جمعی از مسئولین و به زمین زده شد.
به گزارش خبرنگار مهر، محسن ضیایی مدیرکل میراث فرهنگی هرمزگان 
در جمع خبرنگاران افزود: موزه مردم شناسی جناج به مساحت یک هکتار 
وزیر بنای 1200 مترمربع بااعتباری بالغ بر 13 میلیارد ریال سال آینده به 
بهره برداری می رسد. وی بابیان اینکه در طراحی این موزه تمام المان های 
متنوعی  بخش های  دارای  موزه  این  افزود:  شده،  رعایت  معماری جنوب 
شامل: ساختمان اصلی، انستیتو باستان شناسی، کارگاه مرمت، پایگاه میراث 

فرهنگی، اکو موزه و خزانه است.
ضیایی تأکید کرد: این موزه با مشارکت خیر منطقه حاج منصور عباسی و 

اداره کل میراث فرهنگی هرمزگان به بهره برداری خواهد رسید.
استاندار  همتی  حضور  با  جناح  مردم شناسی  موزه  کلنگ زنی  مراسم 
امام جمعه  قائدی  هرمزگان،  فرهنگی  میراث  مدیرکل  ضیایی  هرمزگان، 
از  جمعی  و  فرماندار  پرتابیان  بستک،  شهر  خطیب  حسینی نژاد  بستک، 

مسئولین و به زمین زده شد.

استان بوشهر
معاون عمرانی و برنامه ریزی فرمانداری دیر

استان بوشهر تأکید کرد؛

ضرورت ترمیم پل جاده دسترسی به اسکله 
خورخان بردخون

معاون عمرانی و برنامه ریزی فرمانداری دیر استان بوشهر گفت: پل جاده 
دسترسی به اسکله خورخان بخش بردخون این شهرستان رو به تخریب و 

نوسازی و ترمیم آن ضروری است. 
 علی یزدان شناس در گفت وگو با ایرنا افزود: برای ترمیم این پل 2 میلیارد 
ریال اعتبار نیاز است که سازمان برنامه بودجه استان قول مساعد داده این 
اعتبار را در اختیار اداره کل راهداری و حمل و نقل استان بوشهر قرار دهد 

و عملیات اجرایی آن آغاز شود.
از  ریال  میلیارد  سه  همچنین  کرد:  اضافه  بردخون  بخشداری  سرپرست 
اسکله  به  دسترسی  جاده  آسفالت  روکش  برای  شهرستان  اعتبارات 

خورخان در نظر گرفته شده است. 
یزدان شناس در ارتباط با اجرای طرح اسکله و موج شکن خورخان گفت: 
مطالبات پیمانکار این طرح بیش از 10 میلیارد ریال است که این موضوع 
در جلسه هفته گذشته در تهران با مدیر نظارت بر طرح های عمرانی مناطق 
نفت خیز در میان گذاشته شد و امیدواریم با تزریق این اعتبار روند اجرای 
طرح سرعت بیشتری بگیرد و آرزوی دیرینه مردم بردخون برآورده شود.
فاصله 200  دیر در  توابع شهرستان  از  نفر جمعیت  با 10 هزار  بردخون 

کیلومتری جنوب مرکز استان بوشهر قرار دارد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
رئیس بنیاد شهید بویراحمد:

50 مزار شهید شهرستان بویراحمد نیاز به 
ساماندهی دارد

رئیس بنیاد شهید بویراحمد گفت: 50 مزار شهید شهرستان بویراحمد نیاز 
به ساماندهی دارند.

به گزارش خبرگزاری فارس از یاسوج، نشست اعضای شورای مشورتی 
معتمدین فرمانداری شهرستان بویراحمد با حضور سید محمدکاظم نظری 
فرماندار، معاون سیاسی و امنیتی فرمانداری، سید شهباز معصومی ریاست 
بنیاد شهید و امور ایثارگران شهرستان بویراحمد و دبیر و اعضای شورا در 
ساختمان بنیاد شهید و امور ایثارگران شهرستان بویراحمد واقع در گلستان 
۴ برگزار شد. در این نشست ابتدا ریاست بنیاد شهید و امور ایثارگران 
شهرستان بویراحمد از مسئولان و متولیان خواستار همکاری و تعامل ویژه 
مزار  و  قبر   ۵۰ ساماندهی  و  شهادت  و  ایثار  فرهنگ  ترویج  به خصوص 

مطهر شهدا در ۲۲ گلزار شهدا را خواستار شد. 
از  نشست  این  از  خرسندی  ابراز  با  بویراحمد  شهرستان  فرماندار  سپس 
ایثارگران به عنوان ارزشمندترین قشر جامعه که برای کیان انقلاب و نظام 
دفاع  اقتدار  و  شجاعت  با  جهانی  و صحنه های  اسلامی  ایران  مرزهای  و 
کردند یادکرد و اظهار امیدواری کرد که همچنان در خدمت به این طیف 

ارزشمند تلاش و توجه کنند. 
بیان دیدگاه ها و نقطه نظرات خود  پس ازآن تعدادی از اعضای شورا به 
پرداختند و در پایان به منظور تجلیل و تکریم از تلاش های اعضای شورای 
شورای  رئیس  و  فرماندار  امضای  با  یادبودی  لوح  فرماندار  معتمدین 

مشورتی معتمدین فرمانداری به هریک از اعضا اهدا شد.

معاون سوادآموزی آموزش وپرورش کهگیلویه و بویراحمد:

۸5 درصد از حجم ابلاغی دوره 
سوادآموزی در کهگیلویه و بویراحمد 

محقق شده است
 ۸۵ گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  آموزش وپرورش  سوادآموزی  معاون 

درصد از حجم ابلاغی دوره سوادآموزی در استان محقق شده است.
به گزارش خبرگزاری مهر، سید حمدالله خواهش نیک افزود: حجم ابلاغی 
دوره سوادآموزی در جمعیت ۱۰ تا ۴۹ سال استان دو هزار و ۵۰۰ نفر 
سوادآموزی  پوشش  تحت  نفر   ۱۳۰ و  هزار  دو  تعداد  این  از  که  است 
قرارگرفته است. وی بیان داشت: بیشترین میزان پوشش باسوادی مربوط 

به دهدشت، دنا، لوداب، چرام و چاروسا است.
خواهش نیک اظهار داشت: ثبت نام در این دوره ها تا ۳۰ آذرماه ادامه دارد.
وی افزود: در موقع ثبت نام با استعلام از طریق پایگاه سوادآموزی وضعیت 
افراد بررسی و از تکرار حضور در کلاس سوادآموزی جلوگیری  سواد 
می شود. معاون سوادآموزی آموزش وپرورش استان گفت: در دوره انتقال 
یک هزار و ۱۰۰ سوادآموز و در دوره تحکیم نیز یک هزار سوادآموز 

بوده که در هر دو دوره ۱۰۰ درصد پوشش داده شده است.
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روزنامه
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صفحه اجرای مانور لحظه صفر در خرامه
ستاد مدیریت بحران، مانور لحظه صفر را جهت آمادگی در زمان بحران ها و بلایای طبیعی در خرامه برگزار کرد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری شهرستان خرامه، مانور لحظه صفر شهرستان خرامه به مناسبت پنجم دی ماه هم زمان با 
سالروز وقوع زلزله ۶.۶ ریشتری بم در سال ۱۳۸۲ به عنوان )روز ایمنی در برابر زلزله و کاهش اثرات بلایای طبیعی( با فراخوان نیروهای امدادی عضو 
ستاد بحران رأس ساعت 8:30 صبح با اعلام زلزله فرضی در منطقه کوهستانی اسلام آباد و مهرآباد به منظور سنجش و آمادگی نیروهای امدادی، خدماتی 
و کمک رسانی در مراحل اولیه بحران ها و بلایای طبیعی برگزار شد. قائدی سرپرست فرمانداری ضمن ابراز رضایت از آمدگی نیروهای امدادی و 
خدماتی شهرستان و عضو ستاد بحران عنوان کرد: هدف از برگزاری این مانور، ارزیابی میزان آمادگی و توان عملیاتی و امنیتی این دستگاه ها به صورت 
لحظه ای و بدون هیچ گونه هماهنگی قبلی با حادثه فرضی بود. قائدی افزود: اعضای شورای هماهنگی مدیریت بحران بااحساس مسئولیت در زمان 

مناسب در محل حاضر شدند و این نشان از آمادگی مجموعه شهرستان برای مقابله با بحران های احتمالی است که جای خرسندی و امیدواری است.


